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Raadsvergadering 
van : 1 juli 2021
Onderwerp : Kaderbrief 2022 – 2025 (OZB tarief niet-woningen)

Ondergetekende,

Overwegende dat:

- Uit de financiële scan van de provincie Utrecht blijkt dat de opbrengst van de OZB uit 

niet-woningen per inwoner in Woudenberg aanzienlijk lager is dan het gemiddelde in de 

selectiegroep, namelijk 55 euro per inwoner ofwel 0,74 miljoen euro;

- De gemiddelde totaalwaarde van niet-woningen in Woudenberg min of meer gelijk is aan het 

gemiddelde van de gemeenten in de selectiegroep;

- De lagere opbrengst dus vooral wordt veroorzaakt door een lager OZB tarief van de niet-

woningen en dan voornamelijk het tarief voor de eigenaren van niet-woningen;

- De pijn van het bezuinigen zo eerlijk mogelijk over de Woudenbergers moet worden verdeeld;

stelt voor

Het college te verzoeken om, in het geval dat de extra OZB-verhoging noodzakelijk blijft, in de 
voorbereiding van de begroting 2022-2025 een onderzoek te doen naar een verdeling van de 
voorgestelde extra verhoging van het OZB-tarief tussen woningen en niet-woningen, met als doel 
het tarief voor niet-woningen meer te verhogen dan dat van de woningen. En de verschillende 
scenario’s aan de raad in een overzicht te presenteren. 

Woudenberg, 1 juli 2021

M. van de Graaf, voorzitter PvdA-GL-fractie
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